
 
 
 

Minnesanteckningar styrelsemöte SFK 

Tid: 2019-05-29, 09:00-12:00 
Plats: Rijeka, Kroatien 
Närvarande: Mia Wallengren, ordf (Falköping), Urban Olsson (Lund), Michael Tsiparis 
(Lomma), Maria Modig (Norrköping), Marina Högland (Stockholm) 

Frånvarande: Kenneth Johansson (Sandviken), Johan Palm (Östersund)  

1. Årsredovisning  
Underlag är utskickat. Styrelsen gick igenom utkastet och fördelade kvarstående 
uppgifter. Marina uppdaterar utkastet och skickar på ny remissrunda till styrelsen. 
Beslutades att dokumentet ska vara klart 30/6. 

2. Årsstämma  
Förslag till dagordning/kallelse samt verksamhetsplan är utskickat.  
Marina färdigställer dagordningen med valberedningens inspel gällande val och omval 
av styrelse med förslag till nya ledamöter.  

Förslaget till verksamhetsplan följer tidigare år. Styrelsen diskuterade tillägg och 
aktiviteter. Marina uppdaterar förslaget och skickar ut på ny remissrunda. 

3. Årskonferens Söderhamn  

Mia gav en uppdatering av läget och styrelsen diskuterade processen samt vilka 
utvecklingsmöjligheter som finns kopplat till styrelsen och samarbetet med 
arrangören. Det finns ett behov av att formalisera vissa delar för att säkerställa en bra 
process. Styrelsen beslöt att ett arbete för att säkra detta ska göras under året. Frågan 
återkommer. 

Anmälningar 
I dagsläget mkt få anmälningar (drygt 40). Det har varit mkt svårt att få tag på 
uppgifter från arrangören och detta upplever styrelsen är problematiskt. Samtliga i 
styrelsen gör en insats i sina regioner för att fler kollegor ska anmäla sig. 
 
Roller och ansvar på plats gicks igenom. Ordföranden inleder och avslutar 
konferensen samt inleder årsmötet fram till att mötesordförande väljs.  

4. Uppdatering SFK – medlemmar mm  
Tjänsten sköts av Utvärderingsringen via Sanna. Det finns en modul för 



 
medlemshantering som föreningen kan köpa in kopplat till befintlig webb. Styrelsen är 
positiv till detta.  

 

5. Formulär intresseanmälan årskonferens 
Styrelsen diskuterade utformning och beslöt att ett formulär tas fram med ett antal 
frågor att besvara vilket ger lika förutsättningar för alla intressenter och en mycket 
bättre utgångspunkt i urval av kandidater. Formuläret föreslås publiceras på 
föreningens hemsida.  

6. Erfarenhetskonferensen 2020   
Mia och Maria ansvarar och presenterade förslag till inriktning för styrelsen. 
Diskuterades. Utifrån detta fortsätter Mia och Maria mejsla fram ett förslag som 
skickas till Utvärderingsringen för fortsatt bearbetning under hösten. 
Inramningen kommer vara: Hur vet vi att vi gör/skapar  bra verksamhet? Hur formar 
sektorn sina satsningar? vad mäter vi och varför? Effekten av vår verksamhet ur individ 
perspektiv men även målgrupp och samhällsbyggnad.  

7. Resa 2020 
Utgångspunkten är att resan ska gå till en stad som är utsedd till kulturhuvudstad 
nästkommande år. 2021 är det  Timișoara (Rumänien) kommer att vara europeisk 
kulturhuvudstad tillsammans med Elefsina (Grekland) och Novi Sad (Serbien). 
Styrelsen fortsätter diskussionen efter årsmötet i den nya konstellationen. 

8. Konstgräs uppdatering 
Urban redogjorde för läget i projektet. Styrelsen har tidigare diskuterat behovet av en 
resurs som förstärkning. Maria har aviserat att hon har en lämplig kandidat och är 
beredd att skriva en överenskommelse med föreningen kring detta.  

9. Övriga frågor  
Diskussion kring föreningens medlemskap i IAKS Nordic – vilken roll ska föreningen ha 
och hur bör styrelsen aktivera sig.  

 
Mötet avslutades 
 
Antecknat av Marina Högland 


